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Inleiding 

Het Bosbad in Appelscha, gelegen in het hart van het Drents-Friese Wold heeft bijna 100 jaar een 

belangrijke plek in de gemeente en wordt jaarlijks door gemiddeld 55.000 bezoekers bezocht. Dit 

openluchtzwembad, prachtig gelegen in een bosrijke omgeving biedt inwoners en toeristen een 

unieke plek voor recreatie, ontspanning en sport in de regio. Met gemiddeld 55.000 jaarlijkse 

bezoekers, inclusief veel gasten uit de omliggende vakantieparken, is het Bosbad een cruciale 

recreatieve en economische trekpleister. Het zwembad is niet alleen belangrijk voor de inwoners van 

Appelscha, maar speelt ook een essentiële rol in het toerisme. 

Maar het Bosbad met de huidige faciliteiten, verkeert al bijna 50 jaar in de huidige staat. Dit betekent 

dat er niet alleen sprake is van achterstallig onderhoud, maar ook dat er dringende maatregelen 

nodig zijn om het zwembad toekomstbestendig te maken: te verduurzamen.  

 

Direct betrokken partijen bij het Bosbad 

- Staatsbosbeheer (SBB) is de eigenaar van de grond 

- Stichting Bosbad Appelscha (SBA) is eigenaar van het zwembad 

- Sportfondsen (voorheen Laco) is de exploitant 

- Gemeente Ooststellingwerf is de subsidieverstrekker 
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Verduurzaming 

Door de groeiende bezorgdheid over de klimaatverandering is het essentieel om stappen te zetten 

om het zwembad duurzamer te maken. Het vervangen van de verouderde ketels door 

warmtepompen is een significante stap in het verlagen van de CO2-uitstoot en het verbeteren van de 

energie-efficiëntie van het zwembad. Warmtepompen gebruiken de omgevingswarmte om het water 

te verwarmen, waardoor de energiebehoefte aanzienlijk wordt verminderd in vergelijking met 

traditionele ketels. Dit betekent niet alleen een duurzamere werking, maar ook lagere energiekosten 

op lange termijn. 

Zonnepanelen kunnen een substantiële bijdrage leveren aan het verduurzamen en biedt voor de 

overstap naar warmtepompen een normaliter een haalbaar alternatief. Bij het Bosbad kan het 

plaatsen van zonnepanelen mogelijk lastig worden. Door de beschutte ligging tussen de bomen is 

vrije ruimte voor plaatsing van zonnepanelen beperkt. De belangrijke speel- en ligvelden voor de 

bezoekers zijn dus geen optie voor plaatsing. Het zal ook afdoen aan de charme en uitstraling van het 

Bosbad. Verhoogde plaatsing van zonnepanelen ivm de mogelijkheid tot parkeren zal de uitstraling 

ook niet goed doen. De parkeerplek grenst bovendien direct aan hoge bomen.  

Om dit probleem op te lossen is er al contact geweest met het vlakbij gelegen energiepark 

Groenleven. Het zou een mogelijke, directe energieleverancier kunnen zijn. De kosten voor aanleg 

van leidingen/kabels naar het zwembad toe zijn wel vrij fors. Een eerste kostenopgave voor 100 

meter kabel is 100.000 euro. Voor de kabel moet gegraven worden. De aanliggende percelen zijn 

afhankelijk van de route o.a. golfbaan De Hildenberg en percelen toebehorend aan particulieren. 

 

Naast het feit dat het zwembad binnen afzienbare tijd gasloos moet zijn, zijn de ketels sterk ook 

verouderd. Deze moeten in ieder geval vervangen worden door warmtepompen. Voor deze 

verduurzaming zijn twee installatiebedrijven langs geweest. 

Van het installatie- en servicebedrijf de Haan bv uit Oosterwolde is de globale offerte binnen. Op de 

globale offerte van het installatiebedrijf Hellebrekers uit Nunspeet wordt nog gewacht. Het bezoek 

heeft vrij recentelijk plaatsgevonden. 

 

De ontvangen offerte van het installatie- en servicebedrijf de Haan bv geeft inzicht in twee opties. 

Lucht / water systeem 

Heeft altijd een bepaalde luchtverplaatsing en geluid, maar ook meer leidingwerk + aanleg. 

Water / water systeem 

Is erg zuinig en kan evt. ‘s nachts stil door verwarmen. 
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De kosten incl. btw voor alleen de materialen (dus exclusief grondboringen en arbeidskosten) liggen 

tussen de 200.000 en 270.000 euro. Dit is afhankelijk van de keuze van het verwarmingssysteem. 

 

Om de verduurzaming van het Bosbad verder te optimaliseren, is er door het bestuur van SBA een 

energiescan aangevraagd. Op aanraden van het bestuur van zwembad Haulewelle is de opdracht 

gegeven aan het adviesbureau Ekwadraat. Deze energiescan geeft een gedetailleerd overzicht van 

het totale energieverbruik van het zwembad en zal aanbevelingen doen voor verbeteringen. 

De uitkomst biedt ons inzicht in de exacte energiebehoeften van het zwembad en helpt ons te 

bepalen welke verduurzamingsmaatregelen het meest effectief zullen zijn. Het is van cruciaal belang 

dat de juiste keuze wordt gemaakt om zowel de ecologische impact te verminderen als de 

operationele kosten te verlagen. Door de energiescan kunnen we bovendien gericht investeren in 

technologieën en verbeteringen die de energiekosten op lange termijn zullen verminderen. Het 

eindrapport cq advies is in januari 2025 opgeleverd. 

 

Opties 

Naar aanleiding van het vernieuwde accommodatiebeleid van de gemeente Ooststellingwerf hebben 

wij als bestuur de hierin opgenomen opties voor wat betreft het Bosbad bekeken. De basis en tevens 

de uitgangspunten in onze visie zijn 4 opties. 

 

1. Transformatie naar een natuurbad 

2. Een nieuw subtropisch zwemparadijs 

3. In eigen beheer door SBA met vrijwilligers 

4. Renovatie en vernieuwing (vervanging) 
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1. Transformatie naar een natuurbad 

Het openluchtzwembad omvormen tot een natuurbad, maar wat wordt er nu eigenlijk verstaan 

onder een natuurbad? 

Er zijn diverse varianten mogelijk, de twee meest voor de hand liggende zijn waarschijnlijk: 

1. Het zwembad in de huidige toestand handhaven en alleen de verwarming uitzetten. 

2. De betonnen bak verwijderen en een bad laten ontstaan zoals het Canadameer (Aekingermeer) en 

het Blauwe Meer. Dit is tevens de variant zoals het Bosbad ooit bijna 100 jaar geleden is ontstaan. 

 

Bovengenoemde varianten komen eenvoudig over maar er komt uiteraard meer bij kijken. Ook bij 

natuurbaden zijn noodzakelijke investeringen en is onderhoud nodig.  

Het water moet nog steeds regelmatig gecontroleerd worden, de biologische filters moeten goed 

onderhouden worden en er is een risico op overgroei van waterplanten.  

Een nadeel van een natuurbad kan zijn dat het de aantrekkingskracht van het Bosbad voor een breed 

publiek zal verminderen. Natuurbaden zijn vaak minder geschikt voor kinderen, die van verwarmd 

water houden. Een groot gedeelte van het bezoekersaantal bestaat uit vroege, trouwe 

banenzwemmers. Een natuurbad als het Canadameer wordt voor deze groep minder interessant. 

Ook wordt ervan uit gegaan dat het zwembad in de wintermaanden gesloten is cq blijft. Een 

natuurbad is in de winterperiode door de lagere temperaturen veel minder aantrekkelijk. 

De locatie van het zwembad is wel uitnodigend voor een natuurbad maar de ruimte is beperkt, zeker 

bij het creëren van strandjes. Verruiming door eventueel kappen van bomen heeft niet de voorkeur 

en lijkt geen optie. Daarnaast zijn er in de regio al twee natuurbaden nl. het Canadameer en het 

Blauwe Meer. 

Als het natuurbad voor bezoekers een betaalde accommodatie blijft zal er wellicht meer worden 

uitgeweken naar het Canadameer. Hier is de toegang namelijk gratis. Een sterke toename van het 

aantal bezoekers aan het Canadameer is volgens Staasbosbeheer niet wenselijk. 

De aanwezigheid van zowel een natuurbad (Canadameer) en een “gewoon” buitenzwembad biedt 

een mooie keuzemogelijkheid.  

 

Vakantiepark RCN Roggeberg zal nauw betrokken moeten worden in het proces. De RCN Roggeberg 

biedt haar bezoekers de faciliteit van een buitenzwembad aan. RCN en in mindere mate camping 

Alkenhaer zijn dan ook belangrijke partijen voor wat betreft de inkomsten. 

 

 



 
 

6 

2. Een nieuw subtropisch zwemparadijs 

Het Bosbad, dankt de naam aan de ligging in de bosrijke omgeving van Appelscha. Een zwembad dat 

juist uit de natuurlijke uitstraling zijn charme haalt. Deze uitstraling wordt drastisch aangetast door 

een nieuw te bouwen subtropisch zwemparadijs. 

Een subtropisch zwemparadijs is ook een grote financiële uitdaging. De benodigde investeringen voor 

de nieuwbouw, het onderhoud en de exploitatiekosten voor een subtropisch zwemparadijs zullen 

aanzienlijk toenemen. 

Net als bij het natuurbad zal bij het subtropisch zwembad de bestaande oppervlakte een probleem 

kunnen worden. Ook voor diverse voorzieningen zoals parkeermogelijkheden en infrastructuur zullen 

uitbreiding c.q. aanpassingen moeten komen. 

 

3. In eigen beheer door SBA met vrijwilligers 

Over deze optie is door het bestuur van SBA gesproken met het bestuur van het zwembad 

Haulewelle in Haulerwijk. 

Het bestuur van zwembad Haulewelle, geheel bestaand uit vrijwilligers verzorgt tezamen met een 

grote groep van ongeveer 40 vrijwilligers de exploitatie van het zwembad. Daarnaast zijn er enkele 

professionele krachten in dienst. Bij het bestuur is veel technische kennis aanwezig waardoor veel 

werkzaamheden zoals klein maar ook groot onderhoud zelf verricht kan worden. Voor de zorg van 

het zwembad is het bestuur 24/7 bereikbaar.  Het team van vrijwilligers bestaat uit enthousiaste 

mensen maar toch is er elk jaar weer een werving van nieuwe vrijwilligers nodig. De huidige 

vrijwilligers worden ook ouder en het moment van stoppen komt bij sommige in zicht. Nieuwe 

vrijwilligers met een jongere leeftijd vinden blijft lastig in deze tijd.  

 

Het bestuur van SBA heeft niet dezelfde ambitie als het bestuur van Haulewelle. Er wordt de 

voorkeur gegeven aan de huidige situatie waarbij een derde partij de exploitatie verzorgd. Voor het 

klein en groot onderhoud worden deskundige bedrijven ingehuurd. Voor het groot onderhoud wordt 

het MJOP aangehouden. 

 

Daarnaast is de wijze van overdracht van het zwembad van de gemeente aan SBA een belangrijk 

punt. Voor het bestuur van SBA is de aangeboden optie zoals in het accommodatiebeleid is 

opgenomen niet acceptabel. Hierin wordt gesproken over een overdracht van het zwembad in de 

huidige staat. In de huidige situatie verstrekt de gemeente aan SBA voor de exploitatie een jaarlijkse 

bijdrage van 99.000 euro en een vergoeding voor planmatig onderhoud. In 2024 was dit 63.000 euro  
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Na de overdracht zal de gemeente de jaarlijkse bijdrage maximaliseren tot 175.000 euro. Dit betreft 

de exploitatie en planmatig onderhoud. 

Voor het bestuur van SBA is dit alleen acceptabel als al het achterstallig onderhoud aan het zwembad 

voor de overdracht is verricht. 

 

4. Renovatie en vernieuwing (vervanging) 

Het Bosbad verkeert in een situatie met verouderde faciliteiten met oplopend achterstallig 

onderhoud. Er zijn diverse kritieke punten die onmiddellijke aandacht vereisen, en hoewel het 

zwembad nog niet in een direct kwetsbare situatie verkeert, is het onvermijdelijk dat het zwembad 

zonder ingrijpen tijdelijk gesloten moet worden. Dit zou onherroepelijke gevolgen hebben voor de 

economische stabiliteit van de regio, o.a. voor de vakantieparken in de omgeving. 

 

Als een van de oudste openbare voorzieningen in Appelscha staat het Bosbad voor de uitdaging 

verduurzamen en achterstallig onderhoud weg te werken. Het zwembad is al bijna 100 jaar in 

gebruik, waarvan de bijna laatste 50 jaar in de huidige opzet. Het zwembad moet gemoderniseerd en 

energiezuiniger worden, zonder ingrijpende veranderingen aan de opzet van het zwembad.  
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MJOP 

Het benodigde onderhoud is opgenomen in het MeerJarenOnderhoudsPlan (MJOP), dat zich richt op 

de periode van 2023 - 2037. Dit MJOP is op initiatief van de gemeente in 2022 opgesteld door 

adviesbureau KWK uit Rotterdam. 

 

De totale kosten uit het MJOP van 2023 t/m 2037 zijn 2,6 mln. De hoogste urgentie ligt daarbij vooral 

in de eerste jaren.  

 

Totale uitgaven per jaar: 

 

 

 
 

 

Onderhoudskosten tot 1-1-2027; het moment van overdracht 

2023:    500.299 

2024: 1.102.598 

2025:      41.788 

2026:    101.744 

Tot.   1.746.429 (incl. BTW) 

 

Aangezien het MJOP in 2022 is opgesteld zijn de genoemde prijzen een indicatie/benadering. Er zal 

een indexering plaats moeten vinden. 

 

Voor het geplande onderhoud van de afgelopen jaren is het MJOP gevolgd. Een grote uitgave in 2024 

was voor de aanschaf van de afdekmatten over het water. Dit voorkomt afkoeling van het water en is 

een eerste stap in het proces van verduurzamen. De vervanging van de ketels staat als noodzakelijk 

maar is in het kader van de verduurzaming en de huidige ontwikkelingen uitgesteld. 

 

Grote kostenposten voor onderhoud zijn o.a. de vervanging van de verouderde installaties, leidingen 

in de grond, het zwembad zelf en de kleedruimtes, douchegelegenheden, sanitaire voorzieningen en 

kantoor. Dit groot onderhoud moet in de eerst komende jaren worden uitgevoerd.  
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De ketels zijn sterk verouderd en voor de verduurzaming een goed moment om te vervangen door 

warmtepompen.  

De leidingen in de grond worden zwak en zijn nodig aan vervanging toe. 

De huidige betonnen kuip van het zwembad heeft de tand des tijds goed doorstaan maar na 50 jaar 

zijn de tegels aan vervanging toe. Jaarlijks is er al veel onderhoud ivm afgevallen tegeltjes. In plaats 

van de betonnen kuip steeds te repareren zou de overstap naar een polyester zwembad een 

duurzamer en kostenbesparender alternatief kunnen zijn. Er moet ook gekeken worden naar de 

isolatie van de bak. Er zijn op dit gebied wellicht nieuwe ontwikkelingen. 

 

Vernieuwing betekent voor het bestuur van SBA niet een geheel nieuwe accommodatie. Het 

zwembad behouden met de huidige opzet heeft de voorkeur. De vernieuwing van het zwembad kan 

dan gedeeltelijk bestaan uit een renovatie en uit vervanging . Zoals eerder genoemd bestaat het 

zwembad bijna 50 jaar (2027). De gangbare gebruiksduur/afschrijvingstermijn voor een ontroerend 

goed is 30 – 50 jaar. Gedurende de 50 jaar van het zwembad is het nodige groot onderhoud en 

uiteraard het jaarlijks onderhoud verricht.  

 

Door de veroudering van het zwembad zijn er diverse zaken die na 50 jaar eigenlijk niet meer met 

onderhoud verantwoord zijn om te behouden. De te maken kosten voor onderhoud wegen ook niet 

meer op tegen vernieuwing. Door nieuwe ontwikkelingen en voorschriften t.b.v. veiligheid en 

hygiëne is vernieuwing een betere optie en wellicht een must. Met name de ketels, leiding in de 

grond en het zwembad zelf zijn na 50 jaar aan vervanging toe. Ook de kleedruimtes, 

douchegelegenheden, sanitaire voorzieningen en kantoor zijn aan vervanging cq een upgrade toe. 

Leidingen die zichtbaar bovenop tussenwandjes lopen zijn bijvoorbeeld niet meer van deze tijd. De 

oranje/bruine tegels in de doucheruimtes waren in de jaren 60 / 70 modern maar vallen nu toch echt 

onder vintage. De nostalgie is mooi maar er moet een frisse wind doorheen om niet te zorgen dat het 

antiek wordt. 

 

De tijd van het jaarlijks blijven oplappen van de meeste zaken is wel voorbij. Bij de vernieuwing van 

het zwembad kan het zwembad dus de huidige opzet behouden.  
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Samenvatting 

Het Bosbad in Appelscha heeft een belangrijke toeristische en recreatieve waarde voor onze 

gemeente en regio. Het behoud van dit historische zwembad is niet alleen van groot belang voor de 

lokale gemeenschap, maar ook voor de toeristische aantrekkingskracht van de regio. Het Bosbad is 

een waardevolle faciliteit die jaarlijks gemiddeld 55.000 bezoekers trekt.  

 

De noodzaak voor verduurzaming en renovatie/vernieuwing is duidelijk, maar de aanpak moet 

zorgvuldig worden gekozen. Aangezien het zwembad seizoensgebonden is en kampt met 

achterstallig onderhoud, is het van belang om dit spoedig aan te pakken. De winterperiode leent zich 

daar goed voor. Het zwembad is van oktober t/m april gesloten. Als de gemeente de kosten voor het 

achterstallig onderhoud op zich neemt en daarna het MeerJarenOnderhoudsPlan (MJOP) blijft 

volgen, kan het Bosbad verduurzaamd en gerenoveerd/vernieuwd worden. Dit zal leiden tot een 

toekomstbestendig zwembad. 

 

Verduurzaming via warmtepompen biedt een mogelijke oplossing om de energiekosten te verlagen 

en de ecologische impact te verminderen.  

Renoveren biedt een gebalanceerde oplossing waarbij we het bestaande zwembad zowel verbeteren 

als verduurzamen zonder de essentie van Het Bosbad te verliezen. Het Bosbad verdient het om 

behouden en/of vernieuwd te worden zodat het een waardevolle en duurzame faciliteit blijft voor de 

gemeente en de bezoekers. De meest haalbare en kostenefficiënte optie zou kunnen zijn om te 

kiezen voor een renovatie en/of vernieuwing van het bestaande zwembad. Dit zou betekenen dat het 

huidige zwembad energiezuiniger wordt gemaakt en de faciliteiten up-to-date worden gemaakt, 

zonder de essentie van het Bosbad te veranderen.  

Voor het bestuur van SBA is het in 2022 opgestelde MJOP tot nu toe, als meest recente beoordeling 

van het zwembad een belangrijk document. Omdat het MJOP alweer 3 jaar geleden is opgesteld, is 

het naast indexatie wellicht ook voor aanvulling vatbaar. Een belangrijk issue voor het bestuur van 

SBA voor een overname van het zwembad in 2027 in de huidige vorm is het achterstallig onderhoud.  

Voor een overdracht van het Bosbad door de gemeente aan SBA zal al het achterstallig onderhoud 

uitgevoerd moeten zijn. 
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Opties met voorkeur bestuur van SBA 

1. Het openluchtzwembad transformeren naar een natuurbad. Het bestuur van SBA ziet dit niet als 

een optie. 

2. Een nieuw te bouwen subtropisch zwemparadijs. Het bestuur van SBA ziet dit niet als een optie. 

3. Het zwembad in eigen beheer nemen en met behulp van vrijwilligers de exploitatie verzorgen.  

Het bestuur van SBA ziet dit niet als een optie. 

4. Het alleen renoveren blijft maar oplappen van een 50 jaar oud zwembad dat afgeschreven is.  

Sommige delen van het complex zijn aan vervanging toe. Andere delen kunnen nog volstaan met   

renoveren. Het zwembad moet een nieuwe frisse uitstraling krijgen en voldoen aan alle nieuwe 

eisen. De uitstaling van een bosbad blijft behouden. Het bestuur van SBA ziet optie 4 als de beste 

optie.  

 

Uitvoering, periode van uitvoering en de haalbaarheid 

Voor de uitvoering van de werkzaamheden heeft het bestuur van SBA nog geen acties ondernomen. 

Belangrijk is uiteraard de beslissing van de gemeente Ooststellingwerf. 

De winterperiode is de meeste optimale periode voor de werkzaamheden. Van september tot april is 

het zwembad gesloten voor publiek.  

Over de haalbaarheid heeft het bestuur van SBA nog geen idee. Het geheel is afhankelijk van welke 

keuze de gemeente maakt met de bijbehorende financiering. 

 

Het zou toch mooi zijn als het zwembad in 2027 vernieuwd opengesteld kan worden voor het 

publiek. Een 100-jarig bestaan van het zwembad waarvan de eerste 50 jaar als natuurbad en dan 50 

jaar in de huidige vorm maar geheel vernieuwd en weer klaar voor de toekomst. Grootse, feestelijke 

opening voor het Bosbad en Appelscha in de publiciteit. 
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Verrichte activiteiten 

Er is een oriëntatie geweest om derden als externe financier te betrekken bij plannen voor de 

exploitatie van het Bosbad. 

RCN Roggeberg heeft geen interesse om een zwembad te exploiteren. 

De Jongens van Outdoor te Appelscha hebben geen interesse. Zij zijn druk bezig met een ander groot 

project (waterskibaan) in Beilen. 

 

Er is contact geweest met het Iepen MienskipFuns (IMF). In februari/maart 2025 kunnen we een 

aanvraag voor subsidie indienen voor de verduurzaming/vervanging van de ketels door 

warmtepompen. Bij het contact is door het IMF aangegeven dat er een goede kans van slagen is en 

er ondersteuning vanuit het IMF is. 

 

Het adviesbureau Ekwadraat heeft een energiescan van het hele complex gemaakt. In december 

2024 heeft de energiescan plaatsgevonden en in januari 2025 is het rapport opgeleverd. Met een 

mogelijke vervolgopdracht kunnen zij ook subsidie kanalen aanboren.  

 

Er is in januari 2025 met Staatsbosbeheer (SBB), de eigenaar van de grond gesproken. 

De opties in het accommodatiebeleid van de gemeente zijn doorgenomen. Aangegeven wordt dat 

SBB de uiteindelijke keuze zal steunen. De voorkeur gaat bij SBB uit naar renovatie/vernieuwing van 

het zwembad in deze vorm. 

Er is geen voorkeur voor een natuurbad. Dit past wel in de omgeving maar er is al een Canadameer. 

Het aantal bezoekers zal hoogstwaarschijnlijk hier toenemen omdat de toegang gratis is. Daar zit SBB 

niet op te wachten. Het zwembad zal ook als natuurbad altijd betaald blijven.  

Er is vanuit SBB geen voorkeur voor een subtropisch zwemparadijs, past niet in de omgeving. 

 

Met het bestuur van het zwembad Haulewelle in Haulerwijk is vorig jaar een gesprek gevoerd over 

de exploitatie, verduurzaming etc. 

 

Met energiepark Groenleven is contact geweest over mogelijk directe stroomlevering d.m.v. een aan 

te leggen kabel direct van de zonnepanelen naar het zwembad. Het energiepark ligt aan de 

Tilgrupsweg op ongeveer 500 meter afstand. De opgegeven globale kosten zijn erg hoog.  

 

Met de manager en technische dienst van Sportfondsen is regelmatig contact. 
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Er zijn twee installatiebedrijven langs geweest voor de verduurzaming. De ketels moeten vervangen 

worden door warmtepompen. 

Regionaal: 

Installatie- en servicebedrijf de Haan bv in Oosterwolde  

De globale offerte is binnen 

Landelijk: 

Hellebrekers in Nunspeet 

De globale offerte is bijna klaar maar het adviesrapport van Ekwadraat wordt er op dit moment bij 

betrokken. De offerte zal spoedig worden ontvangen. 

 

In januari 2025 is het adviesbureau Hevo in opdracht van de gemeente Ooststellingwerf op locatie 

langs geweest. De gemeente (vertegenwoordigd door J.W. van Vaals) was hier bij aanwezig. 

Er heeft een eerste schouw van het complex plaatsgevonden. Er werden vervolggesprekken met 

betrokken partijen gepland ivm meer specifieke informatie en ontwikkelingen. Op 20 januari heeft 

het vervolggesprek tussen Hevo en het bestuur van SBA plaatsgevonden. 

 

Begin februari 2025 staat er een gesprek gepland met Optisport exploitaties bv uit Tilburg. Een 

landelijke exploitant van sportaccommodaties. Optisport doet oa de exploitatie van het zwembad 

Dúndelle in Bakkeveen. Het huidige contract met Sportfondsen voor de exploitatie loopt tot 1-1-

2027. Over de voortzetting is nog niet gesproken en niets besloten maar het is nu een goed moment 

om ons te oriënteren op het gebied van exploitatie van openluchtzwembaden. 

 

Naast al deze activiteiten van het bestuur zijn er ook meetings geweest met fracties uit de 

gemeenteraad. Gesproken is er met de fracties: CDA, GroenLinks, D’66, PvdA, 

OoststellingwerfsBelang en VVD. 

Wij verstrekken graag informatie over de huidige ontwikkelingen en hebben als bestuur hier belang 

bij. Een goede, open en duidelijke communicatie met de gemeente vinden wij essentieel. Onze visie 

(dit document) zal ook verstrekt worden aan alle fracties van de gemeente Ooststellingwerf. 
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Toekomstige acties/contacten 

Optisport 

Begin februari staat een Oriëntatiegesprek over de exploitatie van het zwembad met Optisport 

gepland. 

 

RCN Roggenberg en Camping Alkenhaer 

Gesprekken over samenwerking/medefinanciering. 

 

Gesprek met gemeente/college 
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